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INTERPELACJA 
 

w sprawie: wyłączenie obszaru miasta Poznania z terenu planowanych nowych obwodów 
łowieckich 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 

Lasy są naszym wspólnym dobrem, miejscem rekreacji, spacerów, wycieczek rowerowych 

i należy o nie szczególnie dbać i chronić. Zwierzęta nie stanowią zagrożenia dla ludzi, w 

przeciwieństwie do myśliwych, którzy w sposób bezpośredni zagrażają życiu i zdrowiu na-

szemu oraz naszych zwierząt. 

 

W związku z tym proszę o informację: 

 

1. Ile hektarów lasów obecnie jest w granicach administracyjnych Miasta Poznania? 

2. Czy jest możliwe wyłączenie z obwodów łowieckich terenów w granicach admini-
stracyjnych miast? 

3. Jeżeli tak, jakie skutki miałoby takie wyłączenie i czy niesie za sobą jakieś zagroże-
nie?  

4. Jeżeli jest możliwe takie wyłączenie czy mógłby Pan wystąpić o wyłączenie terenu 
miasta Poznania ze wszystkich obwodów łowieckich do marszałka Województwa 
Wielkopolskiego? 

 

Z wyrazami szacunku, 
Bartłomiej Ignaszewski 


